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f I  pos iedzen ia  XLI I  ses j i  Rady  MieJsk Íe i  \ ^ ' Jqdrze jowie  odby te j

dniu 16 lutego 1994 roku w sal i  Urzqdu Rejonowego w Jqdrzejowie.

Obrady rozpoczgto o godzJ2- te i .

Po rzqdek  ob rad :

c.d.  porze,dku obrad z ses j i  w dniu 11 lu tego 1994 roku-punkty

porza,dku n ie rozpatrzone p?zez Radq.

lT.Uchwata w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 dz ia lk i  budovt lanej

s tanowiqcej  wlasnoéó Gminy Jqdrzejówrpolo2onej  we wsi  Lasków.

lS.Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 dz ia?k i  budowlanej

s tanow iqce j  w?-asnoéó  Gminy  Jqd rze jówrpo lo2one j  we  ws i  P iask i .
'19.Uchwala w sprawie zmiany Uchir 'aly ¡Jr XXX/1 BO/gZ Rady Mie jskie j

w  Jqd rze jow ie  z  dn ia  2J  l i s topada  1992  r ,  zm ien ione j  uchwa lq

Nr  XXXIV /Z lZ /gZ  Rady  M ie j sk ie j  w  Jqd rze jow ie  z  dn ia  JO marca

1993 r .  w sprawie ustaLenia wysokoéci  s tawek oplaty  targowej t

sposobu  je j  poboru rok reÉ len ia  i nkasan tów o raz  wynagrodzen ía  za

pobór  te j  op?a tY .

20,Rozpoznaníe wniosku radnych dotyczacego budowy cmentarza

ko rnuna lnego  w ,Tqdrze jov ¡ i e ,

2 1 . O c e n a  p r a c y  S t r a 2 Y  M i e i s k i e j .

Z la . l ] chwa la  w  sp raw ie  zm ian  w  bud2ec ie  m ias ta  i  gm iny  na  1994  rok .

22 .Udz ie len ie  odpow iedz i  na  i n te rpe lac je .

23.Zamknigc ie obrad.

Przewodniczqcy l lady lv l ie jsk ie j  T.Lato otworzy l  obrady

I I  p o s i e d z e n i a  X L I I  s e s j i  R a d y  M i e j s k i e j  w  J q d r z e j o w i e .

Stwierdz i? quorurn prawomocne do podejmowania uchwaZ.

Obrady rozpoczqto przy obecnoéci 23 radnych na stan 28 radnychrco

stanowi  82 11 9/o

Spóáni to  s iq  3 radnych /do godz.1230/ .Obrady kontynuowano przy

obecnoéc i  26  radnych  r co  s tanow i  9219  % ogó}u  Rady '

Przewodniczqcy powi ta l  przybytych na ses jq radnychrgoÉci  zaproszo-

nych Í  wszystk ich uczestn iczqcychr  w obradach Rady.

4 d . 2 0 . Rada postanowi la rozpatrzyó ten punkt w pierwszej

kolejnoÉcl  ze wzglqdu na obecnoéó Ksiqdza Szlachty proboszcza

paraf i i  Matki  Bo*,ej  Laskawej zainteresowanego sprawa.
Wniosek jaki  w tej  sprawie wpZynqt do Rady Miejskiej  od grupy

radnych odczytal  Przewodnícz4cy Rady .Odczytal  tak2e pismo

Ks.T .Sz lach ty  w przedmio towe j  sprawie .

/p isma w za}eczeniu do protokí lu/ .
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Udz ie l i l  g losu  Ks .T .Sz lachc ie  ce lem przeds tawien la  p rob lemu Radz ie .

W dyskus j i  g los  zabra l i :
¡ tadny st .Baraúski  wypowiedzia!  s iQ za Wznaczeniem dwóch terenów

pod crnentarz i  przeprowadzeniem badania poziomu wody. l {amy grunt po

LHSrna le¿y  zas tanowió  s iQrczy  tam n ie  z lokaL izowaÓ c :en tarza .

Py ta¡czy  gmina w ca loéc i  mus ia taby  p lac ió  za  wykup te renurczy

para f ia  pomo2e.

Ks.Sz lach ta  odpowiada rad .nemu. ta  czeéé w k ie runku Skron iowa to

teren przeznaczony pod przemysl zgodnie z planem przestr'zennego

zagospor ia rowan ia . la ra f ia  n ie  jes t  w s tan ie  n ic  pomóc.Tereny  po  LHS

to teren Skroníowa przeznaczony pod zieleá.

Burmistrz: terenów pod budowe przemyslu mamy okolo 5O ha.Jest to

terenro którym mówi Ksiqdz i  drugi  na u}.G?owackiego w Rejonie OSM.

Pozostaje wiqc ty lko ten teren.Trzeba przeprowadzió badania

geo log iczne ,czy  na  tym te ren ie  mo2e powstaó  cmentarz .Trzy  la ta  temu

Biuro Planowanla Przestrzennego w KÍelcach nie wyrazi lo zgody na

lokal izacjq cmentarza.Je2el i  wynik i  badañ bqdq pozytywne r to na1e2y

mieó sprawQ na uwadze na  1995 rok .W petn Í  pop ie ra  tq  ideq.

Radny J.Krzanowski  pyta jaki  areal  jest  potrzebny pod cmentarz

i  jakq cenq Zqd,a w?aÉcic ie l  za ten teren'

Ks .Sz lach ta  odpowiadar  Le  po t rzebny  jes t  a rea? 2r5  ha  na  '1O la t t

215 lata temu wlaÉcic ie l  p.Piotr  Smorqg ze Skroniowa 24dal  za teren

3 5 O  m i - n  z l .

Radna B.Rogulska pyta tezy koniecznie musi  to byó cmentarz komunalny.

Burmistrz vüyjasniar2e cmentarz paraf ia lny bytby zwolniony od pewnych

kos  z tów,  np .  podatków.

Ks.Sz lach ta :  w te j  chwi l i  chodz i  o  p rzeprowadzen ie  rozmowy z  wta)c i -

c ie lem.  Rozmowa prowadzona z  Urzqdu ma w iVksze szanse.
r tada 23 gtosami przy 1 przeciw i  1 g?osie wstrzymujqcym si€

upowa2rnlTa Zarz1.d. l, l iejski do podjqcia dzialañ zmíerzaiqcych do

zlokaLizowania nowego cmentarz a fprzeprowadzenie rozmów z wlaÉcic ie-

1em terenu i  przeprowadzenie badaú geologicznyvznychf.

Ks .Sz lach ta  podz ÍQkowal  Radz ie  za  dobrq  wspó lprac€ w obecne j  kaden-

cj i  i  zaoferowat Burmistrzowi pomoc w real- izacj i  omawianej  sprawy.

Ad. .17 .  Ref eru je Zastqpca Burrni  strza.

P,ada 18 g?osami ,g?osów przeciw nie byZo ¡PrzY 6 gTosach wstrzymujq-

cych si€ powzie¿1a UchwalQ Nr XLIf /275/94 w sprawie wyra?enÍa zgody

na sprzeda2 dz ia lk i  budowlane j  s tanowiqce j  w lasnoÉó Gminy  Jqdrze jów,

poto2one j  we ws i  Lasków.

,/L]chwa?a Nr XLII/275/94 w zal4czeniu do protokólu/.
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Ad .  18 .  Referu je  Za*" tQpca Burmi  s t rza .

7-a  powz igc iem uchwa?y g losowaZo 6  radnychrprzec iw 7r12  radnych

wst rzymalo  s i€ .  od  g?osu.

Uchwa?a n ie  zos ta la  powz iq ta  do  czasu os ta tecznego us ta len ia  w lasc i -

c i e L a  t e r e n u .

Ad.19 .  i tada  22  g tosarn i rg losóv , r  p rzec j "w n ie  by?o ¡PrzY 2  g tosach

wstrzyrnujqcych siq powziqta UchwalQ i iJr  XLIT/276/94 w sprawie

zmiany rrchwaly i ' I r  Xxx/1BO/92 Rady l t í ie jskiej  w Jqdrzejowie z dnia

23 l is topad.a 1992 r .zmíenionej  uchwazq Nr xxlv/212/gl  Rady iv l ie jskiej

w Jqd, rze jowíe  z  c ln ia  JO czerwca 1993 r .  w  sprawie  us ta l .en ia  wysokoÉ-

c i  s tawek op la ty  ta rgowej  ,sposobu je j  poborurokreé len ia  inkasentów

oraz wynagrodzenia za pobór te j  oplaty.

/uchwala Nr x l r r /276/gU w zakaczeniu d 'o protowóLu/.

Ad. .Z1 .  Ocene pracy  St ra2y  Mie jsk ie j  p rzeds tawi l  Radz ie  Zas tqpca

Burmistrza.

/ fnfornnac ja w zaLaczeniu do protokóLuf .
I ¡ /  dyskus j i  g tos  zabraL i :

Radny W.PoczQty pyta jakq kwotq i , {ypracowala Stra2 l { ie iska za 1993 r .

I ladny K.ürabowskí podniós!rLe Stra2 l4 ie jska powinna do koúca interese

-v¡aó siQ sprawanírktóre s4 wszczynane z in ic iatywy Stra2y t t ie istc ie i

/np.w przypadku schwytania na kradzie2y/.

Py ta  ;czy  by la  p rzeprohradzana rekont ro la  dz ik ich  pod lqczeú, jak

przeds tawÍa  s iQ wspó?praca ze  spo?eczerás twem.

Zastqpca Br:rmistrza oclpowiada, 2e wspólpraca rni€dzY Strahl  l { ie iskq

a spo?eezeústwern  uk lada s i l  c lobrzerodczuc i -e  spo?eczeústwa jes t r2e

5t ra2  l { ie jska  jes t  po t rzebna.N ie  by to  2adne j  skarg i  od  mieszkaúców

n a  p r a c e  S t r a 2 y  M i e j s k i e j .

OdnoÉnie  rekont ro l i  wy jaÉn iar2e  osoby  ,k tó re  zos ta ly  z lapane na

gorAcyn uczynku zosta|y odtransportowane do prokuratury.

i ladna B.Rogu lska  podnÍos la r2e  
u t ra l  M ie jska  powinna byó obecna na

dz is ie jszym pos iedzen iu  Rady rzwtóc í la  uwagqr2e St ra2  Mie jska

winna w w iQkszym zakres ie  kont ro lowaó poses je  pod kq tem segregac j i

Émiec i .Ze  sprawozdan ia  wyn ikar2e  by lo  70  w iz i i . Jes t  to  bardzo

malo  w ska l i  rokurchoc ia2by  odnoÉnie  us tawy o  segregac j i  odpadów.

St ra2  za jmu je  s iq  wszys tk i .m,  a  tak2e tym co  rob i  po l i c ja .Py ta

w jakirn zakresie zostala zreal izowana uchwala w sprawie segregacj i

odpadów.

Radny W.KuÉmierz pyta czy ot ta2 Miejska kontroluje zak?ady pracy

i  z jakim skutkÍem.Czy by?a ponownie kontrola zal .ecer i  i  jaki

skutek to odnios?o.Pyta czy stra2 zwrócl?a uwage na torLe z drzewami

obchodzÍ  s iq  w sposób n iewlaÉc iwYrdokonu je  s íq  wyc inan ia  d rzew,
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a no2na obciq.c ty lko korone drzewa.Wiemy jak jest  w innych panstwach,
je2e1 i  chodz i  o  ochronq przyrody .

Pyta ezy Stra2 Miejska ma opracowany harmonogram pracy poza rutynowy-
ml  za jQc iami  i  poza czwar tkami .
Burmistrz Zagala udziel i l  odpowiedzi  na przedstawione problemy.
Wyiaén i1r2e  40  % poses j i  pos iada po jemnik i  p rzeznaczone do  segrega-
c i i  émiec i ra  S t ra2  Mie jska  skont ro lowa la  wszys tk ie  poses je  i  p racu je
w oparciu o ustalony harmonogram.Nie jest  to harmonograrn precyzy jny,
k r o  n i e  j e s t  t o  m o 2 1 i w e .
i taclny st .Barar iski  w swojej  wypowiedzi  podkreéIar2e praca stra2y
l , ' i  e - tqk ia {  ios t  n iewdzíqcznar te  7A w iz j i  to  napewno na te ren ie  mias ta ,' - - r _ r r J U ' - -

bO na  te ren f  g  rn r i p i c l ¡ im  n r^ . zep fqwadzOnO kOnt ro lq  We wSzyStk iCh

so tec t r vach .

S t ra2  l " t i e j ska  by la  wsz€dz ie  tamrgdz ie  by l y  dz i k ie  wysyp iska  émiec i .
s t raz  M ie j ska  rna  og rom p racy .Z  wypowÍedz i  radnych  n ie  wyn ika r2e
z le  p racu je r to  n ie  on i  ma jE  rea l i zowaó  uchwa l ,g .Wn iosku je  o  uwzg lqd -

n  j , en ie  p racown ików S t ra2y  l \ i e j sk le j  do  nag ród ,  j e2e l i  bqdz ie  taka
rn o 21 iwo éó.

I l adna  D .K iw io rska :  n ie  zapomina jmy  o  t y rn r2e  p racown ików s t ra2y
M ' i  o  i  < l r i  o  i  i aq l  t y l ko  5 -c i "u .N ie  s l ysza?amraby  k toé  wy ra2a t  s iq r  2eL ] e u

Stra2  Mie jska  n ie  jes t  po t rzebna.Na le2y  pozy tywn ie  ocen ió  p racq tych
ludz i  i  wvnagrodz ió  i ch  za  prace.
Radny W.Poczqty wnosi  o z l - ikwidowanie problemu walqsajqcyclr  s iq
psów w rynku.
Radny K.Grabowski  podkre élar2e nikt  z radnych nie ma uwag do pracy
s t ra2y  Mie jsk ie j .Na pos iedzen iu  Komis j i  Porzqdku Pub l icznego
oceni l l  Émy ich pracq pozytywnie.  Pracoumicy Stra2y Mi.e jskie j  wzi  q l i
u d z i a l  w  t y m  p o s i e d z e n i u .
Radna B.Rogu lska  wy jasn ia r  2e  je j  gzos  by l  n ie  p rzec iwko pracy
s t ra2y  i ' l i e  j sk ie  j ,  a le  p rzec iwko zby t  pob ie2n ie  p rzeds tawione j
in fo rmac j i  o  je j  p racy .
Zas tQpca Burmis t rza  \ ' J .ZagaZa w odpowiedz i  na  g los  radnego W.Poczgte$o
odpowiadarZe Stra2nicy nie majq.  obowiqzku kontrol- i  p lacenia pod.atku
od pos iadan ia  psówra1e ten  obowi4zek  zos tan ie  od  dz iÉ  na lo2ony.
P'adny L,Maksalon zaproponowal przeszko,enie stra2y I ' l ie jskiej
z zakresu ochrony przyrodyraby stanowi l i  jednostkq ochrony przyrody.
Zasttpca Burmistrza:biorqc pod uwagq wnioski  zostanj .  e rozszerzony
zakres  obowiqzków i  S t ra2  Mie jska  bqdz ie  poszerzona o  dwóch pracow-
n i  ków.
i ladna B.Rogulska pyta¡czy sa.  na ten cel  zabezpieczone Érodki .
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Radny  K .Grabowsk i :  p racown icy  S t ra2y  M ie j sk ie j  na  pos iedzen iu

Kor ¡ i s  j i  s tw ie rdz iL  i  r Le  d " ja  sob ie  : ' adq .

¡ iadny A.Gawron popiera wniosek i  proponuje daó im podwyLkQ.ra n ie
przy jmowaó dodatkowo pracowników.

Furn i s t r z :  by l  pos tu la t raby  zw iqkszyó  11oéó  s t ra2y  nawe t  do  1O-c iu

osób.Jest  f izyczna n ierno2l iwoéciq vrykonanie wszystk ich zadar i .  w obecnym

s k l a d z i e . J e s t  t o  ] i c z b a  a b s o l r ; t n i e  n i e w y s t a r c z a j q c a .

s i  roku 1991 n ie zwigkszy l iÉmy l iczby s t raLnikówrw bud2ecie na 1994 rok

n ie  p rzew idz ie l i émy  Érodków.  p racy
F a k t e m  j e s t r 2 e  m y  n i e  m o 2 e m y  o b l i c z a ó  S t r a 2 y  i . l Í e j s k i e j  w  a s p e k c i e

f  i nansowym.Tu  chodz i  o  i nny  aspek t  , . ' i  aspek t  och rony  é rodow iska .

l ' u s i m y  m i e ó  w i t c e j  s t r a 2 n i k ó w  - 7  o s ó b  t o  j e s t  r - i n i m u m .

Rada  pozy tywn ie  ocen iZa  p racQ S t ra2 .y  M ie j sk i  e j .Za  takq  ocenE g tosowa l i

wszyscy  radn i .

Ad.21 a.  Burr ¡ . is t rz  hrnosi  o  dodatkowe przy jQcie do porzqdku obrad

pkt .w brzmieniu: r '1- lchwata w sprawie zmian w bud2ecie rn iasta i  gminy na

1994  rok r t .F t rnk t  zos ta je  p rzy jq t y .

P rzeds taw ia  i l adz ie  p ro jek t  uchwa ly .

i ladna B.Rogulska s twierdzar2e sprawa ;est  powa2narponiewah chodzi  tu

o prz.eznaczeníe nadwy2ki br.rd2etowej na 1994 rok.

Radny  K .Grabowsk i  j es t  zdan ia r2e  u j€c ie  wody  w  Fodcho jnach  pow in ien

wykonaó Zakkad. Wodociq.gów i Kanalizacj ira nie f irma z zewn4trhrktórej

m u s i m y  p ? a c i ó .
, tadny J .Hatys pyta czy sq ju2 faktury na zadaniaro k tórych mowa

w p ro jekc ie  uchwa ly .

Burrn i  s t rz  vüy jaéniar  2e jest  to  zobowíazanie nal  e2ne,  je2e1 i  teraz

zap?ac imy  n j -e  bvdz iemy  p lac ió  odse tek .Wy jaén ia  radnemu Grabowsk iemu,

2e  S tudn ia  w  Podcho jnach r to  j es t  du2a  i nwes tyc ja  t  ZakZad  ¡ todoc iqgów

i  j 1 ' an? l i zac . i i  n ie  móg l  t ego  z rob ió .Fop ie ra rhe  ZakZad  Wodoc iqgów

i  K a n a l i z a c j i  p o w i n i e n  r o b i ó  j a k  n a j w i q c e j .
' ladny W.Poczqty pytarczy kwota p lanowana na toro czyn,  mowa jest

zgodna  z  umowE.

Burm is t r z  wy jaén ia r2e  Rada  uchwa l i l a  pewnq  su rnQ na  ten  ce l  i  zadan ie

m i e é c i  s i t  w  t e i  k w o c i e .

' ' r ze rwa  5  n inu t .

i l adna  B .Rogu lska :  j a  n ie  negu jq r  2e  t r zeba  to  dz i s ia j  za la t v ¡ íó ra le
jest  z le  s formulorvanie uchwa?y.Bud2et  musi  byó równowa2ony.

Nie mo2eny z, r ¡ iekszyó wydatków n ie majqc p lanu dochodówr i " ioze sq waZnie j -

s z e  z a d a n i a r i n w e s t y c j e  n i e  d o k o ú c z o n e .

Burm j . s t r z  i , y j asn ia r2e  odpow iec l z iq  na  wq tp l iwosc i  radne j  ; es t  -  2

p ro jek tu  uchwa ty .
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i l ada  18  g?osami rg?osów p rzec iw  n ie  by lo  ¡p rzy  6  g tosach  ws t r zy rnu jqcych
c i  c  y 1 ñ r ¡ , z i o 7 >  r r n h r n ¡ : ? r  l ] v '  Y T  T T  / Z Z Z / q / +  w  s o r a w i e  z m Í a n  w  b u d 2 e c i e"  

* ' ¿  \ { v r ¡  v v q l y  r r ¡  / r ! r  a  /  -  |  t  I  - / . 4  v v  J l

mias ta  i  gn iny  na  1994  rok .

, / l l chwa la  I ' i r  XLT I /277 /94  w  za laczen iu  do  p ro tokó?u , / .

l t d .22 .  . i r zewodn iczacy  i i ady  zwróc i?  uwag ' .  - , '  i n Íen iu  Rady
l . i  e . rsk ie  j  Zarzadowi  i , l ie  jsk iemu i  dyrektorowi  

'Larzerdu 
Jróg Fubl icznych

w Jed,rze jowi  e ,  2 .e n i  e  poinf  ornov/a l -  i  , lady o zan, iarze vryc i  !c ia  d. rzew.
I ' t ie  jest  to  prat^ , 'em,a le Rada reprezentu je mieszkaúcó, ,v  i  powinna o tyrn
w i e d z i e ó r a  , ' u 2  k o n i e c z n i e  F r z e w o d n i  c z q c a  K o n  i s  j i  z d r o w i a r o p i e k i

3 r o ? . c z n e  j  Í  l c h r o n y  S r o d o w i s k a  i  i  r z e w o d n i c z , r c y  , i a d y  i ' i i  e  j s k i e  j .

7u ¡ raca  u ' . : agq raby  na  p rzysz loéé  tak i ch  p rzypadków n ie  by lo .
RadnY Krzanowsk i  ! ' r y i aÉn i?  kwes t i q  l r yc iQc ia  d rzew p rzy  u1 .  K ie le  ck ie j

i  Par tyzantórv.Powo?al  s iQ na zezwolenie Konserwatora Zabytków i  odpo-
wiednie przepÍsyrktóre regulu jq zadrzewíenie przy drogach,
i ' ; y  j aÉn i l r  2e  ka2de  z  25  v ryc iq t ych  d rzew by lo  og lqdane .  osob i  éc ie  j es r

p rzec iwn ik ien  wyc inan ia  d rzewra le  te  d rze r ¡ ¡a  mus ia l y  byó  wyc iq te .
' r ecyz je  o t r zyna l  z  U rzqdu  i ' i i e j sk iego rgdyby  tak ie j  c i ecyz j i  n ie  wyd .ano

ca la  odpow iedz ia lnoéó  za  u rypadek  spad ,a?aby  wówczas  na  Urzqd  i v l i e ; sk i .
i{ada -iest organem uchwalodawczyr¡. ,a wykonawczyn jest Larzqd,, ja

zwróc i ten"  s iq  do lJrzedu.

"adna B. ]?o€t- ¡ lska:  spravrQ t€ zaLatwiono w t ryb ie adrc in is t racy jnym.
' i s z y s t k o  j e s t  w  p o r z E d k u . J e s t  t o  d e c y z j a  w y b i t n i e  a d m i n i s t r a c y j n a

zalatwiona $¡  t ryb ie KFA
'radny i ' .Grabowski  :  to  n ie  - iest  sprawa pana i ' rzanowskiego,  a le  larzqdu

i  t o  Za rzad  pow in ien  na rn  wy jaén ió  sp rawE i  po in fo rmowaó  nas  o  t ym.
Burm is t r z  7 ,ag ,a la  r , ' y j aÉn i?  r2 .e  wyc iqc ie  d rzew odby lo  s i t  zgodn ie

z  p rzep ísami -Rozporzgdzen ia  R t i  z  1986  r . rp lanen  wyc ink i  d?zew.
Burn : i s t r z :  t e  sp rawyrk tó re  tu  sq  po ruszane  to  sE  sp rah ,y  admin i s t racy j -
ne urzedu. l?adq jako organ uchv¡a lodawczy na b ie |qco in fornujq

o dz ia?alnoéci  organu wykonawczego,  a wiqc Zarza,du.

Zwróc i l  s i €  do  radnych raby  w  p rzypadkach  wq tp l iwoéc i  kon tak towaó

s i Q  z  U r z q d e m .

rnformacja do prasy zostaza przek.azana przez osobq n ieprzychylnq

t e i  R a d z i e  i  t e m u  Z a r z a d o w i . J e s t  r z e e z E  b o l e s n q r 2 e  w y c i n a  s i q  d r z e w a ,

a le  by?oby  r zecz7  j eszcze  bo leén ie j szq rgdyby  by?  wypadek .
N I :< *ann io  nn ln fo rmowa l  Radq  o  wyn ikach  f  e tapu  konku rsu  t tP iqkna  WieÉr l" - -  v Y l J ¡ ¡ ¿ e  l J v ¡ ¡

i  za jqc ie  I  m ie j sca  p rzez  Sk ron iów  so lec two  nasze j  gm iny .
i ladna B.Kociszev¡ska-1 'bs ia? kwest ionuje zapisy w zaLqczniku umowy
zawar te j  21 .A7 .199J  r .  odnoén ie  p rze jqc ia  pods tawowe j  op iek i  zd rowo t -
ne i r  gdy |  dysk rym inu je  osoby  do ros le  poza  dz ieómi  do  l a t  18 - tu  i  kob ie -
t y  w  c í q L y ,
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Twierdz i r2e  zaTaczn ik  ten  jes t  sprzeczny  z  us tawq o  pods tawowej

op iece  zdrowotne j .

I ladny K.Grabowski  podnosir2e Komisje majE prawo kontrolowaó Urzqd
i  Zarzqdrodnoén ie  wyc iqc ia  d rzew Zarz4d w in ien  po in fo rmowaó

Komis  jq  Zdrowia ,  Op iek i  Spo?eczne j  i  Ochrony  Srod.orq iska /powola l  s iq

tu na Statut  Grniny i  r rstawq o sanorzadzie terytor i }anymf .
ZadaL py tan ie  ¡czy  w ce lu  u rzEdzen ia  gab ine tu  d la  pos la  na  Se jm

w Domu Kultury usuniqto komputery z tego pomieszezenia i  w?o2one do
p iwn i  cy .
Burn is t rz  odpowie  radnemu na nas tQpne j  ses j i  lub  na  p i fo i ie rpon iewa|
n i o  ? n 2  f a i  q '_ _ u  - p r a w y .

Przewodnicz4cy R.ady Mie jsk ie j  odczytaZ Radzie p ismo

Dyrektora Szkoly  w Jas ionni€rGrona Pedagogicznego oraz Rad.y ro leck ie j

i  ca lego spo?.eczeústwa wsi  Jas ionna sk ierowane do Burmi  s t rza i  Rady

Mie jsk ie j  w Jqdrzejowie z  wyrazami podziqkowania za przyznane

z bud2etu n j -asta i  gnr Íny srodki  na remont  szko?y.

Odczy ta l  p i smo  by lego  Wo jewody  K ie leck iego  d r  Józe fa  P loskonk i

z  wy razami  podz iqkowan ia  za  do tychczasowa  wspó?prace .

/p isma w zal4czenÍu do protokótu/ .
/ ' R

Ad.23. O godz.15- '  ze wzglqdu na wyczerpanie porzqdku dziennego

Przewodniczacy Rady zamkn4T obrady XLII  sesj i  Rady Miejskiej

w  J g d r z e j o w i e .

Sekretarz obrad:

'Danuta Porqbska-Mani ara

Przewodn

Rady Mie jsk i rze jowi  e

Lato


